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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0322-04/2019 
Datum:  21. 5. 2019 

  
 

ZAPISNIK 
5. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 21. 5. 2019, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, 
Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Denis Rusjan, Zvezdan Prinčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan 
Bevčar, Romana Velišček 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Damjan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Beti Kumar, Dejan Rusjan, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec, 
Mojca Treplak, Mateja Štendler – inšpektorica, vodja redarske službe, Iris Podobnik – direktorica JSMGG, Aleš 
Markočič – direktor Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Gasilska enota Nova Gorica 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje   
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Letno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda za leto 2018 
5. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2018 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2019  
6. Sklepanje o subvencioniranju dijaških vozovnic za šolsko leto 2019/2020  
7. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2019 – skrajšani postopek  
8. Sklepanje o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 

dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica 
9. Priznanja Občine Brda za leto 2019 
10. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriška lekarna Nova Gorica  
11. Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova Gorica 
12. Mnenje o kandidatu za ravnatelja Osnovna šola Kozara Nova Gorica 
13. Seznanitev z imenovanjem podžupanje Občine Brda  
14. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 4. redne seje 
15. Pobude in vprašanja svetnikov  
16. Realizacija sklepov 4. redne seje  

 
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 4. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 4. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 4. redne seje.  
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Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 5. redne seje.   
 
Predsedujoči pod zaporedno številko Ad13 predlaga umestitev dodatne točke, ki jo predlaga občinska uprava Občine 
Brda »Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda«. Ostale 
točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo.  
 
Predsedujoči predlaga, da se seja zapre za javnost pri obravnavi točke Ad9 - Priznanja Občine Brda za leto 2019 in 
točke Ad13 - Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda. Pred 
obravnavo točke Ad13 se odredi odmor za sejo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Na dnevni red 5. redne seje se pod zaporedno točko Ad13 dodatno umesti točka »Soglasje k imenovanju direktorja 
Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda«, seja se zapre za javnost in sestane se Komisija za 
mandatna vprašanja volitve in imenovanja.  
Seja se zapre za javnost tudi pri obravnavi točke Ad9 - Priznanja Občine Brda za leto 2019.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 5. redne seje z dodatno točko: Ad13 - »Soglasje k 
imenovanju direktorja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda«.  
 

Ad 4. 
 
Letno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda za leto 2018 
 
Poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda za leto 2018 predstavi vodja redarske 
službe Mateja Štendler. 
 
Medobčinska uprava Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda deluje na podlagi Odloka o ustanovitvi Medobčinske 
uprave Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda (Ur. l. RS, št. 21/2012) ter Dogovora o medsebojnih pravicah, 
obveznostih, odgovornostih in drugih razmerjih, ki sta ga podpisala župana obeh občin leta 2013. 
Izvaja se naloge občinskega inšpekcijskega nadzora in nadzor občinskega redarstva, naloge na področju preventive in 
varnosti v cestnem prometu. 
 
V medobčinski upravi so zaposleni štirje redarji, koordinatorka za administrativne zadeve, dva občinska inšpektorja, od 
katerih je en tudi vodja redarske službe in vodi, organizira, koordinira delo občinskih redarjev.   
Vodja Medobčinske uprave je direktorica občine ustanoviteljice. 
Do konca leta 2018 so bili v medobčinski upravi zaposleni trije inšpektorji. Dejansko sta delo opravljala le dva 
inšpektorja, saj je bil tretji pred upokojitvijo in je bil zaradi bolniškega staleža dlje časa odsoten.  
V mesecu septembru je bil zaposlen nov delavec, kateri bo opravljal dela redarja in bo nadomestil redarja, ki se je v 
novembru 2018 upokojil. Delavec je začel delovno razmerje v septembru 2018, ker Policijska akademija izvaja 
izobraževanje novih redarjev le enkrat letno, septembra.  
 
Redarska služba 
 
V letu 2018 so redarji izvajali različne aktivnosti. Največ poudarka je bilo danega nadzoru prometa pri šolah (predvsem 
ob prihodu otrok v šolo) in nadzoru mirujočega prometa. Poleg navedenega so redarji izvajali še nadzore: kolesarjev, 
pešcev, odvoza zapuščenih vozil, kampiranja, javnih rekreacijskih površin, varnost cestišča, obveznosti vodenja psov na 
povodcih, pregledi javnih površin pred večjimi prazniki (npr. pregled parkirišč pokopališč)… 
Redarska služba upošteva pri dvojem delu tudi različne prijave občanov. V letu 2018 so se občani pritoževali v zvezi s: 
spuščenimi psi (obveznost vodenja psa na povodcu), nepravilno parkiranimi vozili, zapuščenimi vozili, parkiranjem 
avtodomov in prikolic. 
 
V Občini Brda je bilo zaznanih 44 prekrškov, od tega izrečenih 8 opozoril. Plačane so bile vse globe v skupni vrednosti 
860,00 EUR.  
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Preventiva in varnost v prometu  
 
V letu 2018 se je izvedlo akcije z različnimi aktivnostmi, povezano z Javno agencijo RS za varnost prometa: Pešec, 
Kolesarji, Varnost otrok in začetek šole in Alkohol ubija. Poleg tega se je šolam posodilo troznake, s katerimi se 
opozarja na prisotnost šolarjev pred šolo.   
 
Inšpekcijska služba  
 
Nadzor se opravlja glede: stanja občinskih cest, zagotavljanja varnega odvijanja prometa, posegov na občinsko cesto in 
v varovalni pas, postavitve in vzdrževanja prometne signalizacije in opreme na cestah skladno s pogoji in predpisi, 
izpolnitev pogojev za gradnjo in rekonstrukcijo stavb in objektov v območju javnih cest, odpadnih vod in kanalizacije, 
vodovodov, zbiranja in ločevanja odpadkov, avto taksi, oglaševanje, gradnjo enostavnih objektov…. 
V letu 2018 je bilo na inšpekcijsko službo naslovljenih 61 različnih prijav, na osnovi katerih so bili opravljeni inšpekcijski 
pregledi. Največ prijav je bilo s področja ovir na lokalnih cestah in ravnanja s komunalnimi odpadki. Prijave so bile še v 
zvezi z odvajanjem komunalnih vod in odvodnjavanjem padavinskih vod, različnimi oglasi, neustreznimi enostavnimi 
objekti in prijave glede z nedovoljenimi ravnanji na zelenih površinah.      
 
Goran Simčič  

• ureditev prometa na križišču v Vipolžah – verjame, da je redarska služba opravila ogled na tem območju 
vendar v dopoldanskih urah, ko ni prometne konice. Že v lanskem letu je bil podan predlog, da se nadzor 
izvaja v popoldanskih urah, vendar se to ni zgodilo. 

• Glede nepravilnega ločevanja odpadkov je na prejšnji seji dobil odgovor s strani medobčinske uprave, da 
uprava nepravilnega ločevanja ne more kaznovati. Pozna pa primer iz območja Nove Gorice, ko je stranka, ki 
je nepravilno ločevala odpadke bila kaznovana s 450,00 EUR. Na tem področju se nič ne naredi.   

• Prav tako se ni nič naredilo glede urejanja prometa v vasi Šmartno čez vikend 

• Urejanje prometa pri šoli na Dobrovem ob jutranjih konicah – redarji niso bili prisotni v času dovoza otrok v 
šolo.      

 
Mateja Štendler pojasni:  

• Glede kontrole prometa v Vipolžah pojasni, da redarji res niso bili prisotni v popoldanskem času, so pa v 
stalnem kontaktu s Policijsko postajo Nova Gorica, glede na to, da imajo tudi popoldansko izmeno. Poskrbela 
bo za to, da se bo s strani vodilnih odobrilo dodatne ure oz. prerazporeditev delovnega časa redarjev, da 
bodo kontrolo lahko izvajali tudi v popoldanskem času. Zaenkrat imajo redarji dopoldanski urnik in so lahko 
razporejeni samo, če dobijo odobritev nadrejenih, tako neposredne vodje medobčinske uprave, kot potrdilo s 
strani župana.  

• Kar se tiče kaznovanosti glede ločevanja odpadkov sta dva problema. Kaznovati se da, ker so določeni prekrški 
po zakonu oz. tudi po odloku. Problem je, da vsak prekršek, ki ga lahko dajo je domneva nedolžnosti dokler ni 
dokaza. Dokazati je potrebno neposredno in neodvisno, da je kršitelj dejansko tudi bil. V tem primeru gre za 
to, da je potrebno kršitelja neposredno dobiti ali da je nekdo pripravljen pričati in pričati tudi v nadaljevanju 
postopka glede tega, da je nekje nekoga videl. Stranka se ni dolžna izjaviti pred vsemi, da je res kršila. V 
kolikor se stranka izjavi do sebe je potrebno povedati, da ima to pravico, da proti sebi sploh ne priča. Če se 
tega ne obvesti prej, potem postopek sploh ne pade.  

• Kar se tiče izvajanja kontrole redarske službe v Šmartnem čez vikend je res, da tega niso opravljali.  

• Redarska služba izvaja večji nadzor prometa pri šoli v Kojskem, ker se avtobus ustavlja na cesti. Res pa je, da 
redarji pridejo na Dobrovo takrat, ko so otroci že v šoli. Vse v zvezi s tem pa izvajajo v skladu s prejetimi 
navodili.   

 
Župan Franc Mužič je mnenja, da se bo moralo delovanje medobčinske uprave temeljito spremeniti. V tem primeru 
mora tako kot župan Mestne občine Nova Gorica imeti besedo pri vsem tem tudi župan Občine Brda. Glede na to, da 
je Občina Brda turistična občina in da so Brda obiskana tudi v popoldanskem času, predvsem pa med vikendi, je 
potrebno izvajati kontrole ves čas. Sam zagovarja dejstvo, da bi se morale na tem področju združiti vse občine.   
 
Na vprašanje Dušana Bevčarja, Mateja Štendler pojasni, da v Brdih ni toliko parkirišč in površin, kjer so parkiranja 
omejena. Poudarek se da tam, kjer je bolj pomembno (prostori za invalide, intervencijske poti,…). Zato tudi ni toliko 
izdanih glob.  
 
Vilko Prinčič predlaga, da se v Vipolžah razširi cestišče na mostu, saj ima sedaj most pločnik na obeh straneh, kar niti ni 
smiselno.  
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Kar se smeti tiče meni, da so odprtine na kontejnerjih premajhne in zaradi tega občani večje kose smeti puščajo pred 
kontejnerji.        
 

Ad 5. 
 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2018 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2019  
 
Obrazložitev poda Iris Podobnik – direktorica JSMGG.  
 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške je ustanovljen z namenom izboljšanja dostopa do finančnih sredstev za 
različne razvojne projekte mikro, malih in srednjih podjetij ter kmetijskih gospodarstev. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške letno objavlja razpise za ugodna brezobrestna posojila gospodarskim 
družbam, podjetnikom in kmetom z območja občin ustanoviteljic. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega 
poročila za preteklo leto in sprejetje Poslovnega in finančnega načrta za tekoče leto s strani mestnega in občinskih 
svetov občin ustanoviteljic. 
Sklad je v letu 2018 objavil štiri razpise neposrednih posojil v skupni vrednosti 1.450.000 EUR, in sicer:  

• razpis dolgoročnih posojil za podjetniške investicije v višini 750.000 EUR, 

• razpis dolgoročnih posojil za razvojne projekte v višini 250.000 EUR,  

• razpis dolgoročnih mikroposojil v višini 150.000 EUR in  

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja kmetijstva v višini 300.000 EUR. 
Razpisi dolgoročnih posojil za podjetniške investicije, razvojne projekte in mikroposojila so v teku in se bodo zaključili 
31. 8. 2019 oz. ob porabi sredstev. Razpis za pospeševanje razvoja kmetijstva je zaprt in sredstva v celoti podeljena.  
V letu 2018 je Javni sklad malega gospodarstva Goriške izvajal tudi razpise, objavljene v letu 2017.   
Podrobnejše analize rezultatov razpisov so predstavljene v Letnemu poročilu Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške za leto 2018. 
V letu 2018 so občine ustanoviteljice zagotovile skladu 232.985,11 EUR sredstev za povečanje namenskega 
premoženja in 166.053,97 EUR sredstev za delovanje, od tega bo 32.861,09 sredstev nakazanih tekočem letu. 
V letu 2019 Javni sklad malega gospodarstva Goriške načrtuje objavo novih razpisov v skupni višini 1.500.000 EUR; od 
tega bo 400.000 EUR namenjeno razpisu za kmetijstvo in 1.100.000 EUR razpisom s področja gospodarstva.  
V tekočem letu pričakujejo vračila danih posojil v višini 943.039 EUR.  
Zaradi specifične dinamike vračanja zapadlih obrokov posojil bodo podeljevanje novih posojil prilagodili prilivom iz 
naslova prejetih vračil. Razliko med prejetimi vračili danih posojil in danimi posojili v letu 2019 bo sklad zagotavljal iz 
prostih sredstev namenskega premoženja in vplačil deležev občin ustanoviteljic za povečanja namenskega 
premoženja. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške ni zadolžen in se tudi v letu 2019 ne namerava zadolževati. 
V skladu s predlogom »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2019« bodo 
občine ustanoviteljice vplačale deleže za povečanje namenskega premoženja sklada po kriteriju delitvene bilance v 
znesku 232.985,11 EUR. Znesek vplačila Občine Brda znaša 23.298,51 EUR. 
Za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je v letu 2019 planiranih 182.607 EUR, pri čemer znaša 
delež Občine Brda 16.845 EUR. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2018 ter 
Poslovni in finančni načrt za leto 2019.  

 
Ad 6. 

 
Sklepanje o subvencioniranju dijaških vozovnic za šolsko leto 2019/2020 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Subvencioniranje dijaške vozovnice je le ena od oblik socialne pomoči, ki bi jo poleg drugih pomoči Občina Brda nudila 
kot pomoč družinam in posameznikom. Predlog o subvencioniranju dijaških vozovnic pa nima samo socialni vidik 
ampak tudi ekonomski in varnostni: 

• večja prometna varnost dijakov, 

• zmanjšana uporaba zasebnih prevoznih sredstev in povečana uporaba javnih, 

• sprostitev brezplačnih parkirnih mest v Novi Gorici, 

• zmanjšan promet in izpušni plini v mestu. 
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Konec julija 2012 je začel veljati Zakon o spremembah in dopolnitvah zakona o prevozih v cestnem prometu, v 
katerem je določeno, da o pravici do subvencioniranega prevoza dijakov z javnim potniškim prometom odloča 
ministrstvo, pristojno za promet, v skladu s Pravilnikom o izvajanju subvencioniranega prevoza. 
Občina Brda bi na osnovi sprejetega sklepa, za šolsko leto 2019/2020 sklenila pogodbo s prevozniki. Vsakemu dijaku bi 
se na podlagi obrazca (vloge za subvencioniranje mesečne vozovnice) pri blagajni obračunal popust od končne cene 
vozovnice, ki jo plača dijak. Končna cena pomeni, da so od polne cene že odbite subvencije Ministrstva za šolsko in 
šport in morebitni popusti prevoznika. Kočna cena vozovnice je odvisna tudi od razdalje in od tega ali dijak prejema 
štipendijo ter možnosti bivanja v dijaškem domu.  
V tem šolskem letu znaša cena avtobusne mesečne vozovnice glede na 1. razred oddaljenosti (od najmanj 5 km do 
vključno 60 km v eno smer) 25 Eur, petmesečna 112,50 Eur in letna 200,00 Eur. V primeru, da občina subvencionira 40 
% cene, pomeni 10 Eur subvencije pri 1 mesečni vozovnici (cena 25 Eur). 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme sklep o subvencioniranju dijaških mesečnih vozovnic.  

 
Ad 7. 

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2019 – skrajšani postopek 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Proračun za leto 2019 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 3. redni seji dne 19.2.2019. 
 
Razlogi za pripravo rebalansa proračuna: 

• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2018 in prejšnjih let v 
skupni višini 239.596 Eur; 

• Povečanje prejetih donacij iz naslova projekta Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže – I. faza, s strani 
Nogometne zveze Slovenije v višini 75.000 Eur; 

• Povečanje prihodkov iz naslova: davka na dobitke od iger na srečo, davka od premoženja od stavb – od 
fizičnih oseb, davka na vodna plovila, glede na realizacijo do meseca aprila; 

• Povečanje prihodkov iz naslova drugih nedavčnih prihodkov in drugih izrednih nedavčnih prihodkov, glede na 
realizacijo do meseca aprila; 

• Povečanje postavke Nakup opreme v višini 17.242 Eur: Predvidena je nabava nove programske opreme za 
vodenje turistične takse ter nove programske opreme za vodenje poslovanja občine. S prehodom na novo 
programsko opremo CADIS, bo delo Občinske uprave še učinkovitejše. Predvidena so tudi sredstva za nabavo 
video opreme za nadzor pri Gradu Dobrovo in na parkirišču v Šmartnem; 

• Povečanje postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest in pločnikov v višini 100.000 Eur; 

• Povečanje postavke Hiša Kulture Šmartno v znesku 4.500 Eur; 

• Odprtje nove proračunske postavke Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže – I. faza: Na postavki so v 
rebalansu predvidena sredstva v višini 135.001 Eur, od tega bo Občina Brda namenila 60.001 Eur, 75.000 Eur 
bomo prejeli sredstva s strani Nogometne zveze Slovenije. 

• Odprtje nove postavke Regresiranje prevoza dijakov iz kraja bivanja v šolo in nazaj: na postavki so predvidena 
sredstva v višini 13.000 Eur. 

• Uskladitev posameznih postavk glede na realizacijo oz. predvidene stroške. 
 
Beti Kumar opozori na spremembo, zaradi katere se spremeni tudi predlog odloka in sicer, zaradi prekvalifikacije 
pogodbe o soinvestitorstvu v pogodbo o sofinanciranju je potrebno na postavki 15043 – Investicijsko vzdrževalna dela 
na ČN, ki je planirana v višini 40.000 EUR, spremeniti konto 420500 – Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v konto 
431300 – Investicijski transfer privatnim podjetjem, vezano na že sklenjene pogodbe iz prejšnjih let.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o rebalansu I. Proračuna Občine Brda za leto 2019, vključno s 
pripadajočimi prilogami, po skrajšanem postopku in podanimi spremembami. 

2. Ta sklep velja takoj. 
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Ad 8.   

 
Sklepanje o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Aleš Markočič – direktor Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Gasilska enota Nova 
Gorica, ki predstavi tudi delovanje javnega zavoda.   
 
Javni zavod za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica (v nadaljevanju: javni zavod) je z dopisom z 
dne 16.4.2019 Občini Brda kot soustanoviteljici javnega zavoda predlagal, da Občina Brda sprejme odločitev, da se v 
letu 2019 porabi del presežka prihodkov nad odhodki, ki ga je javni zavod ustvaril v letih od 2001 do 2017 v višini 
154.763,00 EUR za nakup osebne in gasilske opreme ter gasilskih vozil.  
 
Boris Šfiligoj meni, glede na to, da je vas Šmartno strnjena, se požar lahko hitro razširi. Sprašuje, ali obstaja načrt za 
gašenje v Šmartnem? 
 
Aleš Markočič pojasni, da za vas Šmartno zavod ne razpolaga z nobenim načrtom. Predvideva pa, da je bil pri obnovi 
vasi zagotovo narejen požarni načrt glede hidrantov in dostopnosti za intervencijska vozila.  
 
Boris Šfiligoj še sprašuje, ali javni zavod pregleduje ceste in dostopnost poti v občini, v kolikor pride do požara v naravi.  
 
Aleš Markočič pojasni, da mora za dostopnost cest poskrbeti in vzdrževati občina. Katere ceste so dostopne pa 
preverjajo preko sistema GIS.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let Javnega zavoda za 
gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica.  

 
Ad 9. 

 
Priznanja Občine Brda za leto 2019 
 
Pri obravnavi te točke dnevnega reda se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 
Predsedujoči odredi odmor za sklic seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 

Ad 10. 
 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriška lekarna Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Goriške lekarne Nova Gorica za imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda 
Goriška lekarna Nova Gorica.   
 
V Uradnem listu RS, št. 6/2019 z dne 30. 1. 2019 je bil objavljen Odlok o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 
Goriška lekarna Nova Gorica. Odlok je pričel veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu RS.  
 
Odlok v 17. členu določa, da svet zavoda sestavlja:  

• osem predstavnikov občin ustanoviteljic, od katerih imenuje mestna občina tri, ostale občine pa po enega 
predstavnika,  

• pet izvoljenih predstavnikov zaposlenih v javnem zavodu,  

• en predstavnik pacientov in  

• en predstavnik ZZZS.  
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Mandat članov sveta zavoda traja pet let.  
 
V 18. členu odloka je določeno, da občine ustanoviteljice imenujejo svojega predstavnika v skladu s svojim statutom in 
poslovnikom.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 17. 4. 2019 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za predstavnika Občine Brda v Svetu zavoda Goriška lekarna Nova Gorica.     
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 3. redni seji, dne 7. 5. 2019 
in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda predstavnico Občine 
Brda v Svet zavoda Goriška lekarna Nova Gorica:   

• Marija Štekar Rebernak, Hum 68/a, Kojsko   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Goriška lekarna Nova Gorica imenuje Marija Štekar Rebernak, Hum 
68/a, Kojsko.   

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 11. 

 
Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica je na 5. redni seji dne 11.4.2019 imenoval Petro 
Kokoravec, dr. med., roj. 17.6.1976, stanujočo Grgar 64/b, 5251 Grgar, za direktorico zavoda za 4-letno mandatno 
obdobje (od 10.6.2019 do 9.6.2023). 
 
V skladu z določili Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica (Ur. l. RS št. 
52/2004, 20/2016) naprošajo občine ustanoviteljice, da podajo soglasje k imenovanju direktorice zavoda. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je vlogo obravnavala na 3. redni seji, ki je bila dne 7.5.2019 in 
sprejela naslednji sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda soglasje k 
imenovanju Petre Kokoravec, dr. med., spec. družb. med., stanujoče v Grgar 64b, 5251 Grgar, za direktorico zavoda 
Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Petre Kokoravec, dr. med., spec. družb. med., stanujoče 
Grgar 64b, 5251 Grgar, za direktorico zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica za mandatno 
obdobje štirih let (od 10.6.2019 do 9.6.2023). 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 12. 

 
Mnenje o kandidatu za ravnatelja Osnovna šola Kozara Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Predsednica sveta zavoda Osnovne šole Nova Gorica je v skladu s 53.a členom Zakona o organizaciji in financiranju 
vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS št. 16/07 – uradno prečiščeno besedilo, 36/08, 58/09, 64/09-popr., 65/09 – 
popr., 20/11, 40/12-ZUJF in 57/12-ZPCP-2D), 2/15 Odg.US:U-1-269/12-24, 47/15, 46/16, 49-16 – popr. in 25/17 – Zvai, 
naslovila na Občino Brda, kot eno izmed ustanoviteljic, vlogo za podajo mnenja o kandidatu za ravnatelja Osnovne šole 
Kozara Nova Gorica. Ustanovitelj mora podati mnenje v 20-h dneh od dneva, ko je bil zanj zaprošen, v kolikor ni 
podano mnenje v predvidenem roku, svet o izbiri ravnatelja lahko odloči brez tega mnenja. 
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Na razpis za delovno mesto ravnatelja Osnovne šole Kozara Nova Gorica, ki je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 
16/2019 z dne 15.3.2019, se je prijavil kandidat Edvard Vrabič in izpolnjuje vse razpisne pogoje.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je vlogo obravnavala na 3. redni seji, ki je bila dne 7.5.2019 in 
celovito obravnavala dokumentacijo, zavrača metodo anonimk. Spoštuje hiter, enoten in profesionalen odziv 
pedagoškega zbora OŠ Kozara, ki anonimko v celoti zavrača. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je sprejela naslednji sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda pozitivno 
mnenje k imenovanju Edvarda Vrabiča, prof. proizvodno-tehnične vzgoje in matematike, stanujočega Ulica 9. 
septembra 215, 5290 Šempeter pri Gorici, za ravnatelja OŠ Kozara Nova Gorica. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje pozitivno mnenje k imenovanju kandidata Edvarda Vrabiča, prof. proizvodno-
tehnične vzgoje in matematike, stanujočega Ulica 9. septembra 215, 5290 Šempeter pri Gorici, za ravnatelja 
Osnovne šole Kozara Nova Gorica. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 13. 

 
Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
 
Svetnica in predsednica Sveta zavoda ZTKMŠ Brda Lilijana Kastelic predlaga, da se seja zapre za javnost.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP:  
Pri obravnavi točke Ad13 - Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in 
šport Brda  se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 

Ad 14. 
 
Seznanitev z imenovanjem podžupanje Občine Brda 
 
Župan Franc Mužič Občinski svet Občine Brda seznani z imenovanjem podžupanje Občine Brda.  
 
Glede na oceno delovanja Občine Brda v prvih mesecih novega mandata je začutil potrebo, da se v okviru vseh 
aktivnosti, ki jih pelje Občina Brda, imenuje novega podžupana. To vlogo bo s 1. 6. 2019 zaupal Teji Jelina, ki bo župana 
nadomeščala na področju komunikacije in sodelovanja s krajevno in vaškimi skupnostmi.   
 

Ad 15. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 4. redne seje 
 
Karlo Passoni glede ureditve tržnice na Dobrovem meni, da bi bilo zelo dobrodošlo, če bi občina ta predlog 
vzpodbudila. Iz odgovora je razvidno, da so dovolilnice izdane le za posamezne lokacije, katere pa so, še sam ne ve.  
 
Boris Šfiligoj pove, da je prišlo, glede ureditve ceste v Vipolžah, do določenih nejasnosti. V zvezi s tem se je pogovoril z 
županom in zadeva se bo uredila.  
Glede ureditve ceste Vipolže – Kojsko meni, da ne gre za velik strošek za ureditev jarkov, za to, da bo voda lepo 
odtekala. Nesmiselno je stalno navažati pesek.  
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Ad16. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov  
 
Denis Rusjan  

1. Občani se pritožujejo na delovanje splošne ambulante v zdravstvenem domu na Dobrovem, saj se medicinska 
sestra ne javlja na klice občanov oz. telefon je vedno zaseden.  
Boris Šfiligoj in Vilko Prinčič dodata, da se težko dobi tudi medicinsko sestro v splošni ambulanti v Kojskem, 
kljub temu, da je določena ura za klice. Za občane je to nesprejemljivo.  

2. Zunanja podoba stanovanjskih blokov – stanovanjski blok na vhodu na Dobrovo kazi videz kraja (fasada, 
različni nadstreški). Ali obstaja kakšna možnost, da se stopi v stik z upraviteljem oz. stanovalci? 

3. Kakšen je ključ do razdelitve sredstev krajevni in vaškim skupnostim? 
 
Silvan Peršolja 
 

1. Parkiranje ob vikendih postaja v Šmartnem nerešljiv problem, zato prosi za poročilo oz. natančen odgovor v 
kakšni fazi je pridobivanje edinega primernega zemljišča. Kdo je v občinski upravi neposredno zadolžen za to 
zadevo? Kdaj in koliko razgovorov je bilo opravljenih z lastniki, kdo se jih je udeležil. Kakšen je načrt nadaljnjih 
korakov? 

2. ZTKMŠ Brda/občinska uprava prosi za podatke o številu zaposlenih, ki prihajajo delati v vaško jedro 
Šmartnega (v lokale, trgovine in pisarne); prijavljenem številu sedežev v lokalih, številu postelj namenjenih 
oddajanju. Poleg podatkov o obstoječih zmogljivostih prosi še za oceno istih podatkov za investicije, ki so v 
teku in bodo prav tako potrebovale parkirišča.  

3. Predlaga, da se ob vikendih in prazničnih dnevih podobno kot na prireditvah organizira redarja, ki bo usmerjal 
obiskovalce na razpoložljiva mesta za parkiranje in pomagal delati vsaj minimalen red. 
Poudarja, da ne želi formalističnih odgovorov, da ni mogoče dobiti ustreznih podatkov. V kolikor ni na 
razpolago ustreznih podatkov prosi za verodostojno oceno o teh podatkih, ZTKMŠ-ja.   

4. Ali je že pridobljeno soglasje ZVKD glede obnove napisa na vrhu stolpa v Gonjačah?  
5. Pred leti je Občina Brda na pobudo arhitekta Izidorja Simčiča sofinancirala ciljne arhitekturne delavnice za 

študente z mentorji. Za zanemarljiv strošek so prišle zanimive ideje in pobude. Ali je možno to na določene 
teme organizirati tudi v prihodnje? 

 
Vilko Prinčič 
Objekt na mejnem prehodu na Humu je v zelo slabem stanju, grozi mu vdor strehe. Na mejnem prehodu Valerišče se 
je streha že vdrla, bila pa je podana pobuda s strani vaške skupnosti Cerovo, da so člani vaške skupnosti pripravljeni 
sami popravit streho, v kolikor je to možno in v kolikor lahko občina zagotovi material.  
 
Dušan Bevčar 

1. S strani vaške skupnosti Šmartno je bil opomnjen, da slikarska hiša še vedno pušča.  
2. Drugi javni WC na spodnjem delu vasi – odkar je nov lastnik popravljal objekt v bližini, je javni WC zaprt. 

Hkrati je bilo obljubljeno, da se bo do tega javnega WC-ja uredilo tudi tlak. Zanima ga, kdaj se bo dela izvedlo.  
3. Ali se bo sedaj, ko se je dokončno uredilo krožišče v Gonjačah, popravilo in razširilo tudi cesto do spomenika 

in dokončno zrušilo hišo, ki je v občinski lasti. 
4. V kakšni fazi je ureditev koncesije za pokopališča? 

 
Teja Jelina  

1. S strani občanov je prejela pobudo za možnost montaže dvigala v občinski stavbi. Predvsem starejši ljudje 
imajo opravke na občini oz. upravni enoti in jih seveda želijo sami opraviti, ampak težko hodijo. 

2. Lastnik parcele št. 1197/3 k. o. Biljana je podjetje Primorje v stečaju. Sprašuje, na kakšen način bi lahko občina 
uredila to parcelo, saj le ta kazi videz kraja (košnja trave, ureditev parkirišča).  

3. Predlaga, da bi Brda imela tudi svojo narodno nošo.  
 
Boris Šfiligoj 

1. Paulina Kumar, prva učiteljica v Brdih, roj. leta 1871, je leta 1895 postala učiteljica. Najprej je poučevala na 
Vipavskem, nato pa je pred 1. svetovno vojno prišla poučevat slovenski jezik v Kojsko, vse do Gentilijeve 
reforme leta 1923. Po tem letu je ostala v Kojskem, kjer je pomagala občanom urejat upravne zadeve, vodila 
je pevske zbore… Po vojni je poučevala vse do leta 1948, ko se je tudi upokojila, umrla pa je leta 1969. Bila je 
brez potomcev, sestra Srečka Kumarja. Za vas Kojsko je bila častna oseba. Njen grob se nahaja na pokopališču 
v Kojskem, ki pa je v zelo slabem stanju. Predlaga, da občina pri tem pomaga in grob obnovi.  
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2. Zid v Višnjeviku proti Gradnem – v 64. členu OPN Brda piše, da zid naj bi bil suhi kamniti zid, če pa gre za 
zahtevno gradnjo je potrebno narediti beton in nato se zid obleče v obliki suhega zidu. V tem primeru se je 
kršilo člen odloka.  

3. Občina naj ponovno pristopi k reševanju problema zoženega dela pločnika v Kojskem, saj gre za zelo nevaren 
odsek.  

4. Parcela št. 338 k. o. Kojsko, ki je v občinski lasti, je delno odlagališče za smeti, delno pa je urejen vinograd. Na 
parceli je bila urejena cesta, katero pa se je uničilo z ureditvijo vinograda. Glede na to, da gre za občinsko 
parcelo sprašuje, ali je občina izdala dovoljenje za ureditev vinograda in ali lastnik vinograda plačuje kakšno 
najemnino? 

 
Ad17. 

 
Realizacija sklepov  4. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 20.25.    
 
 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


